
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

阿拉木图酒店或同级4 
飞往阿拉木图，抵达后享用晚餐后，入住酒店休息。 
 
 
 

 

赛里木湖酒店或同级3 
早餐后乘车前往【扎尔肯特】通关，通关后抵达中方口岸    
【霍尔果斯】，前往赛里木湖入住酒店休息。 
 
 
                                 
                                 克拉玛依酒店或同级4 
早餐后游览【赛里木湖】，赛里木湖古称“净海”。是新疆海拔
最高、面积最大、风光秀丽的高山湖泊，又是大西洋暖湿气流
最后眷顾的地方。每到六七月份，湖边草原上开遍了各色的野
花，游览结束后前往克拉玛依入住酒店休息。 
 
 
 

 
布尔津酒店或同级4 

早餐后游览【黑油山公园】，黑油山位于克拉玛依东北部，距市
中心两公里多，是油田重要油苗露头的地方。后前往【五彩滩】，
它位于布尔津县西北约24公里的窝依莫克乡境内，我国唯一的
一条注入北冰洋的河流———额尔齐斯河穿其而过。 五彩滩一
河两岸，南北各异。南岸，有绿洲、沙漠与蓝色的天际相合。
游览结束后前往布尔津入住酒店休息。 

 
 

 
 

 禾木酒店或同级4 
早餐后前往【喀纳斯风景区】，喀纳斯湖位于布尔津县境北部，是

一个座落在阿尔泰深山密林中的高山湖泊。"喀纳斯"蒙古语，意为

"峡谷中的湖"喀纳斯湖湖面海拔 1374 米。【卧龙湾】这是一段因

喀纳斯河长期冲刷河岸形成的宽阔湾。【月亮湾】是喀纳斯景区里

的又一精品。从卧龙湾北上 1 公里，夹在东西两山之间，河道随山

势迂回，恰似一牙初升的弯月【神仙湾】 往北大约 3 公里处有一

片河滩，这里的河水将森林和草地切分成一块块似，【鸭泽湖】自

神仙湾北上两公里，在喀纳斯河东岸废弃的河床中有一形如蝶状的

小湖。【观鱼亭】站在观鱼亭上，朝北远望，可以看到在阳光下熠

熠闪光的友谊峰冰川。游览结束后前往禾木入住民宿休息。 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
乌尔禾酒店或同级4 

早餐后前往禾木村周围的小山坡上可俯视禾木村以及禾木河的
全景，远观日出、雪峰与涓涓溪流，近览图瓦人家，是拍摄日
出、晨雾、木屋、禾木河的绝佳取景地。后乘车前往【乌尔禾
魔鬼城】，魔鬼城属于雅丹地貌，在大自然鬼斧神工长期作用

下，形成了一个梦幻般的迷宫世界。后前往【胡杨林】克拉
玛依的胡杨林主要分布在百口泉、乌尔禾、和距市区30

多公里的小拐地区。结束后前往乌尔禾镇入住酒店休息。 
 
 
 

精河酒店或同级4 

早餐后乘车前往【木特塔尔沙漠公园景区】木特塔尔国家沙漠
公园。是集艾比湖流域地质地貌景观展示、科普教育、科研监
测、特色沙产业示范以及观光、探险、休闲于一体的国家沙漠
公园。游览结束后前往精河县入住酒店休息。 
 
 
 

 
霍尔果斯酒店或同级4 

早餐后前往【解忧公主薰衣草庄园】，解忧公主薰衣草园位于

古丝绸之路的北道重镇——新疆伊犁霍城县清水河镇。 

 

 
 

阿拉木图酒店或同级4 
早餐后前往霍尔果斯口岸通关，在哈方关口扎尔肯特乘车前往 
【恰伦大峡谷】，恰伦大峡谷全长约 154 公里，像是上苍在草
原腹地上撕开的一道狭长的裂缝，堪与美国的科罗拉多大峡谷
相媲美 。游 览结 束后 前往阿 拉木 图入 住酒 店休息 。 
 
 
 
早餐后乘车前往【潘菲洛夫公园】始建于十九世纪七十年代， 
1942 年以潘菲洛夫勇士命名。为了纪念潘菲洛夫师(哈萨克)28 
位勇士而建造的。后前往【哈萨克斯坦中央国家博物馆】，*每

周一、二休息，如遇休息，则自由活动* 该馆是中亚地区较大的博 
物馆之一，在这里可以详细的了解到哈萨克斯坦的历史，这个
国家主要历史建筑的模型。游览结束后送往机场，乘机返回吉
隆坡。 
 
 
 

  

阿拉木图  吉隆坡  第十天 早 / 机上用餐 

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。 Tour Code:  10ALA 1       

 10 天 9 晚 阿拉木图. 扎尔肯特. 禾木. 
 霍尔果斯. 克拉玛依. 布尔津. 喀纳斯 

吉隆坡  阿拉木图 第一天 机上用餐 / 晚餐 

 阿拉木图  扎尔肯特  霍尔果斯 

   赛里木湖  
第二天 

早/午 /晚餐 

赛里木湖 克拉玛依 
（约 450 公里，车时约 5 小时） 

第三天 早 / 午 / 晚餐 

克拉玛依  黑油山  五彩滩  布尔津 
（约 370 公里，车时约 4.5 小时） 

第四天 
早 / 午 / 晚餐 

布尔津  喀纳斯  禾木 
（约 220 公里，车时约 4 小时） 第五天 早 / 午 / 晚餐 

禾木  乌尔禾魔鬼城  乌尔禾 
（约 350 公里，车时约 5 小时） 第六天 早 / 午 / 晚餐 

乌尔禾  木特塔尔沙漠景区  精河 
（约 650 公里，车时约 6 小时） 第七天 

早 / 午 / 晚餐 

精河  解忧公主薰衣草庄园  霍尔果斯 
（约 250 公里，车时约 3.5 小时） 

第八天 
早 / 午 / 晚餐 

霍尔果斯  扎尔肯特  恰伦大峡谷 
 阿拉木图 

第九天 
早 / 午 / 晚餐 

无购物



The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. Tour Code:   10ALA 1      

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Almaty Hotel or Similar 4 
Take the Air Asia flight from KLIA to Almaty, enjoy dinner upon 
arrival, and then check into a hotel for rest. 
 
 
 
 

 
Sayram-Lake Hotel or Similar 3 

After breakfast, take the bus to [Zarkant] for customs clearance, and 
then arrive at the Chinese port [Horgos], take the bus to [Sayram 
Lake] for a rest in the hotel  
 
 
 
 

Karamay Hotel or Similar 4 
After breakfast, visit Sayram Lake, formerly known as "Jinghai". It is 
the highest and largest mountain lake in Xinjiang, with beautiful 
scenery. After the tour, go to Karamay and check in the hotel for a rest. 
 
 
 
 
 

 
Burqin Hotel or Similar 4   

After breakfast, visit [Heiyou Mountain]- located in the northeast of 
Karamay, more than two kilometres away from the city centre. It is 
the place where important oil seedlings emerge in the oil field. Then 
proceed to [Wucaitian], which is located in Woyimoke Township, 
about 24 kilometres northwest of Burqin County.  
After the tour ends, go to Burqin and check into a hotel to rest 
 
 
 
 

Hemu Hotel or Similar 4 
After breakfast, proceed to [Kanas Scenic Area]. Kanas Lake is in 
the northern part of Burqin County. [Wolong Bay]- is a wide bay 
formed by the Kanas River's long-term erosion of its banks. [Moon 
Bay]- is another boutique in Kanas Scenic Area. [Shenxian Bay]- is 
a river beach about 3 kilometers to the north, where the river mixes 
forests and grasslands. [Yaze Lake]- is two kilometers north from 
Shenxian Bay. [Guanyu Pavilion]- Standing on the Guanyu Pavilion 
and looking northward, you can see the Youyi Peak Glacier shining in 
the sun. After the tour, head to Hemu and check into a hotel to rest. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Urho Hotel or Similar 4 

After breakfast, go to the hillside around Hemu Village to overlook 

the panoramic view of Hemu Village and Hemu River. Then drive to 

[Urhe Devil City]. The Devil City belongs to the Yadan landform. 

Under the long-term influence of nature's miraculous craftsmanship, 

it has formed a dreamlike maze world. Then we will go to [Hu Yang-

Lin]. After the tour, go to Urhe Town and check into a hotel to rest. 

 
 

 
Jinghe Hotel or Similar 4 

After breakfast, drive to [Muttar Desert Park Scenic Area]. It is a 

National Desert Park that integrates the geological and landform 

landscape display of the Lake Aibi Basin, popular science education, 

scientific research monitoring, characteristic sand industry 

demonstration, as well as sightseeing, adventure and leisure. After the 

tour, go to Jinghe County to check into a hotel to rest. 

 
 
 

Horgos Hotel or Similar 4   
After breakfast, go to [Princess Jieyou Lavender Manor]. Princess 
Jieyou Lavender Garden is located in Qingshuihe Town, Huocheng 
County, Ili, Xinjiang, an important town on the northern route of the 
ancient Silk Road. After the tour, go to Horgos and check in the hotel 
for a rest. 
 
 
 
 
 

Almaty Hotel or Similar 4 

After breakfast, go to Horgos Port for customs clearance and take a 

bus at Zarkant at Kazakhstan Pass. [Charon Grand Canyon] is about 

154 kilometers long, like God in the grassland with long and narrow 

chasm ripped open in the hinterland, comparable to the Grand Canyon 

in the United States. Head to Almaty check into the hotel.  

 
 
 

After breakfast, drive to [Panfilov Park], which was built in the 

1870s.Named after Panfilov warrior in 1942. In memory of 28 

warriors of Panfilov Division (Kazakh Division). Then go to the 

[Central National Museum of Kazakhstan], *Monday &Tuesday 

is closed. If there is closed then, free & easy* which It is one of the 

larger museums in Central Asia. Here you can learn more about 

Kazakhstan history, and models of the country's main historic 

buildings. Flight back to Kuala Lumpur. 
 
 
 
 

 

Kuala Lumpur  Almaty DAY 1 
 

MOB / D 

Sayram-Lake  Karamay *450km-5hrs* DAY 3 
 

B / L / D 

DAY 7 
B / L / D 

Almaty   Zarkant   Horgos   Sayram-Lake DAY 2 
B / L / D 

Jinghe  Princess Jieyou Lavender Manor  
Horgos    *250km - 3.5hrs* 

DAY 8 
B / L / D Karamay  Heiyou Mountain   Wucaitan  

  Burqin   *370km-4.5hrs* 
DAY 4 

B / L / D 

Burqin  Kanas  Hemu *220km-4hrs* DAY 5 B / L / D 

Khorgos  Zarkant  Charon Canyon  
Almaty DAY 9 

B / L / D 

   Almaty  Kuala Lumpur   DAY 10 B /MOB 

       10D 9N Almaty. Zarkant. Hemu  
Horgos. Karamay. Burqin. Kanas 

DAY 6 B / L / D 

NO 


